
Po tom, čo zničil životy státisícov ľudí,
Matovič máva bielou zástavou kapitulácie:
“Chcem žiť už taký jednoduchší život.“
- CZ24 News | 29. září 2021

SLOVENSKO: Samozrejme, aj ja som urobil chyby a ospravedlňujem sa, ale nech si každý
spytuje svedomie, či nepomohol džinovi z fľaše von, hovorí bývalý premiér, šéf OĽaNO a
minister financií Igor Matovič. Rozhovor robil s novinárkou Denníka N Monikou Tódovou.

„Cítil som trpkosť najmä z toho, ako sa ku mne správali niektoré ultraliberálne médiá
a novinári, ktorí od môjho prvého dňa vo funkcii premiéra začali proti mne extrémnu
dehumanizačnú kampaň.“ To sú Matovičove slová z rozhovoru v Postoji. Prečo sa každý
premiér dostane po relatívne krátkom čase vo funkcii do stavu, že nadáva na novinárov?
 
To nie je, že nadáva na novinárov, ale novinári by sa takisto mali pozrieť do zrkadla. Keď nejaký,
s prepáčením, úchyl bude o mne písať a šíriť, že som bambus a pod toto sa podpisuje do svojich
komentárov, že bambus Matovič, bambus sem, bambus tam, čo si máte o takýchto „novinároch“
myslieť? Keď váš, neviem akú funkciu má, Šimečka povie, že Fico je lepší ako Matovič, no dobre, tak
ho má, stvoril si ho a nech sa s ním vysporiada.
Šimečka je komentátor a toto nepovedal.

No tak alebo Matovič je horší ako Fico. Či sprava alebo zľava sa na to pozriete.

Ani to nepovedal.

No tak si pozriem presne čo povedal, ale myslím, že v takomto duchu to nejako šíril. Toto bolo vidieť
od prvého dňa po voľbách, ako moja vláda vznikla, ale ja radšej hovorím naša vláda, iba nakladačka
a myslím si, že mnohokrát nezaslúžene, žiadna pochvala. Pol roka sme boli najlepší v EÚ a nič.
Niektorí ľudia si myslia, že nemusia hľadať pravdu, ale že ju môžu manipulovať a vytvárať. A keď
niekto nie je z toho ideologického brehu, tak z neho môžu spraviť pomaly aj opicu.

Ale to je naša práca, že sme kritickí. Nie sme stranícke noviny, nie je našou úlohou chváliť
vás, obskakovať vás, aj keď ste vystriedali Fica. Keď niekto robí chyby, tak novinári o nich
hovoria, to je úplne bežné.

Byť kritický je normálna vec. Konštruktívna kritika je veľmi dobrá a z tohto pohľadu, prepáčte, že to
poviem vám, možno vám to nepomôže, skôr vám to ublíži, štýl vašej novinárčiny mám rád, lebo si
myslím, že dokážete byť konštruktívne kritická, ale keď niekto je ideologicky predpojatý a potom sa
nedokáže tej predpojatosti zbaviť, manipuluje s pravdou a faktami tak, aby dosiahol svoj ideologický
cieľ, tak to nemá s novinárčinou nič spoločné.

To je predsa normálna názorová rozdielnosť.

To je čistá dehumanizácia človeka s cieľom dosiahnuť svoj vlastný prospech.
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